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      Godkjent: 
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      Roy-Helge Andreassen 
 
 
 
      ___________________________________ 
      Jim Kristiansen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

 

2. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent 

 

3. Godkjenning av saksliste og møteplan 
Saksliste og møteplan godkjent. 

 

4. Informasjon fra ordfører (inkludert TI på TOPP) 
Se sak 7/13 
 

5. Kulturelt innslag – Historielaget v/Jarle Larsen 
Se sak 7/13 
 

6. Ungdomsrådet v/leder Karoline Steffenrem 
Se sak 7/13 

 

7. Ideprosjektet v/ideminister Terje Andreassen 
Se sak 62/12 
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Saker til behandling  

1/13 Valg av medlem til lokal prosjektgruppe "Saman om ein betre 
kommune" 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.01.2013 16/13 

2 Kommunestyret 31.01.2013 1/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Ingen! 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 21.01.2013 sak 16/13 
 
Møtebehandling 
Det er ønskelig at saken også skal fremmes for kommunestyret til behandling. 
 
Omforent forslag om Sissel Johansen som medlem i lokal prosjektgruppe “Saman 
om ein betre kommune”. 
 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fattet følgende vedtak: 
 

1. Sissel Johansen velges som medlem til lokal prosjektgruppe “Saman om ein 
betre kommune”. 

 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Sissel Johansen velges som medlem til lokal prosjektgruppe “Saman om ein 
betre kommune”. 

 
 
[Lagre]  
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2/13 Forliksfullmektiger i perioden frem til 31.12.2016 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.01.2013 17/13 

2 Kommunestyret 31.01.2013 2/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Som møtefullmektig i forliksrådet for perioden frem til 31.12.2016 velges: 
 

Asbjørg Frantzen, 
Per Hallvard Hansen, og 
Trond-Arvid Isaksen 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 21.01.2013 sak 17/13 
 
 
Møtebehandling 
Valg av forliksfullmektiger er ikke delegert til formannskapet, saken oversendes 
derfor til kommunestyret til behandling. 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte vedtak om at som møtefullmektig i 
forliksrådet for perioden frem til 31.12.2016 velges: 
 

Asbjørg Frantzen, 
Per Hallvard Hansen, og 
Trond-Arvid Isaksen 

 
Møtebehandling 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 
Som møtefullmektig i forliksrådet for perioden frem til 31.12.2016 velges: 
 

Asbjørg Frantzen, 
Per Hallvard Hansen, og 
Trond-Arvid Isaksen. 

[Lagre]  
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3/13 Energi og sparetiltak - nye slukketider for gatelys i Ibestad 
kommune. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 10.12.2012 200/12 

2 Kommunestyret 31.01.2013 3/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. For gatelysroder som i 2011 fikk montert tidsjustering slukkes gatelysene mellom kl. 

23.00 og 06.30 på hverdager (mandag-torsdag), og mellom kl. 01.00-09.00 i helgene 

(fredag – lørdag).  

2. Rådmannen anmodes om å følge opp kommunens vedtak om sparetiltak ved å anmode 

Statens Vegvesen til å overta drift av veilysanlegget over Mjøsundbrua, og ved 

eventuelt avslag slukkes gatelysene på brua. 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 10.12.2012 sak 200/12 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om endring i pkt. 1 til følgende: 
 

1. For gatelysroder som i 2011 fikk montert tidsjustering slukkes gatelysene 
mellom kl. 01.00-09.00 i helgene (fredag – lørdag).  

 
Votering 
Rådmannens innstilling, med endring kommet i omforente forslag ble enstemmig 
vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fattet følgende vedtak: 
 

1. For gatelysroder som i 2011 fikk montert tidsjustering slukkes gatelysene mellom kl. 

01.00-09.00 i helgene (fredag – lørdag).  

2. Rådmannen anmodes om å følge opp kommunens vedtak om sparetiltak ved å anmode 

Statens Vegvesen til å overta drift av veilysanlegget over Mjøsundbrua, og ved 

eventuelt avslag slukkes gatelysene på brua. 

 
 
 
Møtebehandling 
Det ble fremmet et omforent forslag om følgende: 
 

Slukketider for gatelys videreføres slik de praktiseres pr dags dato. 
 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
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Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

Slukketider for gatelys videreføres slik de praktiseres pr dags dato. 
 
[Lagre]  
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4/13 Rullering av handlingsplan - Anleggsdel kommuneplan for 
området for idrett og friluftsområder 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 21.01.2013 14/13 

2 Kommunestyret 31.01.2013 4/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak i prioriteringene av 
søknader og planlagte ordinære- og nærmiljøanlegg: 
 
Ordinære anlegg: 

1. Golfbanen på Ånstad – gjentatt søknad v/Ibestad Golfklubb 
2. Renovering av basseng, teknisk rom Ibestad kulturhus – gjentatt søknad 

v/Ibestad kommune 
3. Etablering av klubbhus til Ibestad motorsportsklubb – planlagt v/Ibestad IL 
4. Renovering av Nappen skytterbaner – planlagt v/Nappet skytterlag 

 
Nærmiljøanlegg: 

1. Sanitæranlegg Årsand friluftspark – gjentatt søknad v/Ibestad IL og Årsand 
friluftspark 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 21.01.2013 sak 14/13 
 
Møtebehandling 
Frem mot kommunestyremøte: 
  

 Det må avklares om hvorvidt garantien til Ibestad Golfklubb gis på nytt når det 
nå fattes nytt vedtak. 

 Korrekte dokumenter må legges ved saken 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak i prioriteringene av 
søknader og planlagte ordinære- og nærmiljøanlegg: 
 
Ordinære anlegg: 

1. Golfbanen på Ånstad – gjentatt søknad v/Ibestad Golfklubb 
2. Renovering av basseng, teknisk rom Ibestad kulturhus – gjentatt søknad 

v/Ibestad kommune 
3. Etablering av klubbhus til Ibestad motorsportsklubb – planlagt v/Ibestad IL 
4. Renovering av Nappen skytterbaner – planlagt v/Nappet skytterlag 
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Nærmiljøanlegg: 
1. Sanitæranlegg Årsand friluftspark – gjentatt søknad v/Ibestad IL og Årsand 

friluftspark 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak i prioriteringene av søknader og planlagte 
ordinære- og nærmiljøanlegg: 
 
Ordinære anlegg: 

1. Golfbanen på Ånstad – gjentatt søknad v/Ibestad Golfklubb 
2. Renovering av basseng, teknisk rom Ibestad kulturhus – gjentatt søknad 

v/Ibestad kommune 
3. Etablering av klubbhus til Ibestad motorsportsklubb – planlagt v/Ibestad IL 
4. Renovering av Nappen skytterbaner – planlagt v/Nappet skytterlag 

 
Nærmiljøanlegg: 

1. Sanitæranlegg Årsand friluftspark – gjentatt søknad v/Ibestad IL og Årsand 
friluftspark 

 
 
[Lagre]  
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5/13 Organisasjonsgjennomgang 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.11.2012 179/12 

2 Kommunestyret 13.12.2012 65/12 

3 Kommunestyret 31.01.2013 5/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Formannskapet foreslår at kommunestyret fatter følgende vedtak: 
Kommunestyret vedtar å gjennomføre en organisasjonsgjennomgang som skissert i 
saksframlegget.  
 
Kommunestyret har behandlet saken i møte 13.12.2012 sak 65/12 
 
Møtebehandling 
Forslag fra gruppe A: 
Saken utsettes. 
 
Votering 
Forslag fra gruppe A ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Saken utsettes. 
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag: 
 
Mål 

 At ansvar og myndighet er entydig definert og plassert 

 En formåls- og kostnadseffektiv organisering 

 Vekt på arbeidsmiljø og medarbeidere 

 Fleksibilitet og innovasjon 

 Vekt på innbyggernes opplevelse og behov levert av organisasjonen 
 
Mandat 

1. Foreslå alternative strukturer av Ibestad kommunes administrasjon i den 
hensikt å få til en mer rasjonell drift. 

2. Styrke ledelse/lederskap i kommunen. 
3. Bedre ivaretakelse av personellressursen i kommunen. 
4. Bedre ivaretakelse av brukerne/innbyggerne. 
5. Foreslå tiltak for å skape rom for en bedre langsiktig planlegging i kommunen. 

Herunder kan også interkommunale tiltak vurderes. 
6. Bedre samordning/effektivisering internt og mellom seksjonene, samt 

eventuelle andre samarbeidsparter. 
7. Det etableres en referansegruppe bestående av formannskapet. Det 

gjennomføres minimum 2 referansemøter der referansegruppen gis en reel 
mulighet til å komme med innspill underveis i prosessen. 
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8. Det etableres en arbeidsgruppe på fire personer bestående av: Ideprosjektet 
(Leder). En fra administrasjonen (seksjonsleder). En tillitsvalgt. En ekstern 
konsulent. 

9. Forslagene ferdigstilles medio oktober, slik at resultatene kan behandles 
politisk ultimo november 2013.  

 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak:  
 
Det etableres en arbeidsgruppe på fire personer bestående av: Ideprosjektet (leder), 
en fra administrasjon (seksjonsleder), en tillitsvalgt, og en ekstern konsulent med 
følgende mål for sitt arbeid og med følgende mandat: 
 
Mål 

 At ansvar og myndighet er entydig definert og plassert 

 En formåls- og kostnadseffektiv organisering 

 Vekt på arbeidsmiljø og medarbeidere 

 Fleksibilitet og innovasjon 

 Vekt på innbyggernes opplevelse og behov levert av organisasjonen 
 
Mandat 

1. Foreslå alternative strukturer av Ibestad kommunes administrasjon i den 
hensikt å få til en mer rasjonell drift. 

2. Styrke ledelse/lederskap i kommunen. 
3. Bedre ivaretakelse av personellressursen i kommunen. 
4. Bedre ivaretakelse av brukerne/innbyggerne. 
5. Foreslå tiltak for å skape rom for en bedre langsiktig planlegging i kommunen. 

Herunder kan også interkommunale tiltak vurderes. 
6. Bedre samordning/effektivisering internt og mellom seksjonene, samt 

eventuelle andre samarbeidsparter. 
7. Det etableres en referansegruppe bestående av formannskapet. Det 

gjennomføres minimum 2 referansemøter der referansegruppen gis en reel 
mulighet til å komme med innspill underveis i prosessen. 

8. Forslagene ferdigstilles medio oktober, slik at resultatene kan behandles 
politisk ultimo november 2013.  

 
 
[Lagre]  
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6/13 Fysisk omorganisering av Ibestad skole, en 1.-10. skole i ett 
bygg. 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 29.11.2012 182/12 

2 Kommunestyret 31.01.2013 6/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at rådmannen skal arbeide videre med planene om å 
samle den kommunale skolen under ett tak til en felles 1 – 10 skole i 
“ungdomskolens” lokaler. 

2. Kommunens byggekomite supplert med representanter for skolens organer 
trer inn som byggekomite for gjennomføringen av prosjektet. 

3. Rådmannen legger fram en sak til politisk behandling innen 01.03.2013, der 
de økonomiske, faglige og driftsmessige forhold er utredet. 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 29.11.2012 sak 182/12 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at rådmannen skal arbeide videre med planene om å 
samle den kommunale skolen under ett tak til en felles 1 – 10 skole i 
“ungdomskolens” lokaler. 

2. Kommunens byggekomite supplert med representanter for skolens organer 
trer inn som byggekomite for gjennomføringen av prosjektet. 

3. Rådmannen legger fram en sak til politisk behandling innen 01.03.2013, der 
de økonomiske, faglige og driftsmessige forhold er utredet. 

 
 
Møtebehandling 
Gruppe A v/Roy-Helge Andreassen fremmet forslag om et tillegg i pkt. 1: 
 
… “ungdomskolens” lokaler, alternativ med ny skole på ny tomt. 
 
Andørja fellesliste v/Marvin Eliseussen fremmet følgende forslag: 
 

Kommunestyret vedtar at rådmannen skal arbeide videre med planene om å 
samle den kommunale skolen under ett tak til en felles 1-10 skole i 
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- i “ungdomsskolens” lokaler 
- i nytt bygg 
- i tidligere Ånstad oppvekstsenter 

 
Votering 
Det ble votert punktvis: 
 
Punkt 1: Først: Rådmannens innstilling falt mot en stemme (Marvin Eliseussen) 
Punkt 1: Deretter: Gruppe A sitt forslag ble satt opp mot forslag fra gruppe B. Gruppe 
A sitt forslag ble vedtatt med 10 mot 7 stemmer. 
Punkt 2: Enstemmig vedtatt 
Punkt 3: Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at rådmannen skal arbeide videre med planene om å 
samle den kommunale skolen under ett tak til en felles 1 – 10 skole i 
“ungdomskolens” lokaler, alternativt med ny skole på ny tomt. 

2. Kommunens byggekomite supplert med representanter for skolens organer 
trer inn som byggekomite for gjennomføringen av prosjektet. 

3. Rådmannen legger fram en sak til politisk behandling innen 01.03.2013, der 
de økonomiske, faglige og driftsmessige forhold er utredet. 

 
 
[Lagre]  
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7/13 Orientering m.m. - Kommunestyremøte 31.01.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 31.01.2013 7/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. Informasjon fra ordfører 
 

2. Informasjon fra Ungdomsrådet 
 

3. Kulturelt innslag 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

1. Informasjon fra ordfører (inkludert Ti på Topp) 
 
- Oppreisningsordningen for barnehjemsbarn. Tromsø kommune er ikke 

fornøyd med de satser som Ibestad har satt mht erstatning  
- Fiberbredbånd. Det har vært et møte i Hålogaland Kraft. Fiber diskuteres 

fortsatt, og en arbeider/forsøker å finne løsninger. 
- Fv-848. Det pågår byggeplanlegging. En diskuterer blant annet 

ivaretakelsen av beredskap og sikkerhet under byggingen. 
- Hurtigbåt. Det meldes fra fylkeskommunen at det er folk på alle avganger 

fra Engenes, og en har derfor gått bort i fra signalanløp. Samtlige oppsatte 
avganger anløpes.  

- Nye bussruter. I stor grad tatt hensyn til innspill fra samferdselskomité. 
- Ferge. Reservefergen Stetind benyttes p.t. Tysfjord settes forhåpentligvis 

inn i sambandet innen 14 dg.  
- Sykefravær. Det jobbes med dette og formannskapet har også fokus på 

dette. Det er et tettere fokus på individnivå. 
- Næringsutvikling. Det vil bli avholdt et møte i februar med besøk av 

fylkesråd Kari-Anne Opsal. Temaet vil blant annet være mineralfore-
komster. 
Folketall. Stort antall gravide i kommunen. 

- Bosettingskonferanse avholdt. En vil se på muligheter for utvidet 
bosetting i kommunen. 

- Ånstad oppvekstsenter er lagt ut for salg. Flere interessenter har meldt 
seg. 

- Politi. Det er kommet et skriv til kommunen hvor kommunen er gitt en frist 
frem til 10.02.12 med å komme med en tilbakemelding på kommunens 
erfaringer med gjennomførte reformer i politiet. 
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- Ambulansehelikopter. Det er kommet en avklaring her, regionen er tildelt 
ett helikopter. Anbefalt stasjonering på Evenes.  

- Skjønnsmidler fra fylkesmannen. Ibestad har 5 prosjekter som det 
ønskes søkt midler til, hvorav ett av prosjektene er kommunen som “Gode 
skoleeiere for Nord-Norge”. 

- Skoledebatten. Det er sendt ut en invitasjon til lærere i Ibestad skole og 
kommunestyrets medlemmer til å bli med på å besøke en skole i Harstad.  

 
2. Informasjon fra Ungdomsrådet v/leder Karoline Steffenrem 

- Det vil bli fremmet forslag til kommunen om kjøp av hybler i Tromsø 
forbeholdt ungdom fra kommunen som eksempeltvis skal studere til 
ingeniør eller sykepleier.  
Her svarte rådmannen. 

- Skoledebatten i kommunen – hvorfor er ikke ungdomsrådet tatt med? 
Her svarte ordføreren at de vil bli tatt med. 

- Budsjett – kunne ønsket seg en egen budsjettpost for evt prosjekter for 
ungdom. 

 
3. Kulturelt innslag – Historielaget v/Jarle Larsen 

Historielaget viser til at de hadde fått et oppdrag av Ibestad kommune på å 
finne bilde av ordførerne som kommunen har hatt, dvs. fra 1838. 
Innsamlede bilder ble tildelt Ibestad kommune v/ordfører Dag Sigurd Brustind. 

 
4. Ideprosjektet informerer v/ideminister Terje Andreassen 

Det ble informert og svart på spørsmål om følgende: 
o Sørrollnes havn – dreier seg om utbedring av havneområdet. Det 

gjenstår en regulering av “vestbiten” av utbyggingsplanen, samt en 
finansiering av denne delen. Det foreligger en finansiering for østbiten 
og en vil komme ganske langt her på de avsatte midlene. Dette skal 
kunne realiseres. 

 
o Gruvedrift i Ibestad – I følge NGU er Breivollområdet svært 

driveverdig for uttak av mineraler. Det gjenstår å gjennomføre en videre 
utredning og undersøkelser i området. Før dette eventuelt gjøres må 
grunneierne gi sin tilslutning. Det ble informert om videre fremdrift. 

 
o Bolystprosjektet – Hensikten er å fremme tiltak som fremmer bolyst 

og livskvalitet ved å bo i kommunen, og dette også for å øke 
tilflyttingen. Målsettingen er å skape og støtte aktiviteter som fremmer 
trivsel i kommunen. Det er utarbeidet en prosjektbeskrivelse og en 
tiltaksplan for arbeidet. Hittil har idé-prosjektet støttet dette prosjektet. 

 
5. Spørsmål fra kommunestyret 

 
a) Bjørnar Røch – Ibestad kulturhus 

Hva skal vi med et kulturhus når vi ikke har arrangement der? Tror det er 
viktig å gjennomgå om kulturhuset skal ha en daglig leder eller ikke. Tror 
det er viktig at en daglig leder kommer på plass for å få til arrangement 
der. Hvilke tanker har vi om dette, skal vi fortsatt ha en daglig leder? 
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Leder oppvekst Dag Indresand informerer om at kulturhuset skal ha en daglig 
leder, og at utlysningen kommer i det nærmeste. Videre er det planlagt en 
rekke aktiviteter fremover. 

 
b) Bjørnar Røch - Falleferdige hus i kommunen 

Skal vi fortsette å ha falleferdige hus – hva kan vi gjøre med det? 
 

Leder PNU Trond Hanssen svarte at det for enkelte hus er utfordringer med å 
komme i kontakt med enkelte av hjemmelshaverne. Hanssen sier at PNU har 
dette på agendaen i løpet året, og at de vil gjøre alt for å komme i kontakt med 
eierne. Kommunen selv har ikke penger til å stå for riving av disse aktuelle 
husene. Kommunen kan gi pålegg om sikring av farlige bygg. 
 

c) Geir-Arne Ekman – Ibestad skole – barnetrinnet 
Pr i dag er det 77 elever på barnetrinnet med en 4-deling.  
Hva vil bli gjort for å bedre situasjonen ved skolen, og når vil en komme 
opp å gå på en “minimum”-tilfredsstillende situasjon. 
 
Leder Oppvekst Dag Indresand svarte på spørsmålet. Han viser til at det har 
vært en del sykefravær, men at dette ikke har vært grunnet i det psykososiale. 
I forbindelse med dette har det vært utfordrende å skaffe vikarer. I dag har 
man vært i kontakt med et vikarbyrå og til uka vil det komme en vikar derfra.  
 
Det jobbes på flere områder for å finne frem til gode løsninger. For å bedre det 
psykososiale miljøet er det satt i gang flere tiltak. 
 

d) Marvin Eliseussen – stengning av vei 
I forbindelse med veiutbyggingen – Når vil stengningen foregå og i 
hvilket omfang kan en regne med at det vil foregå? Har en sett på 
alternative løsninger for ferga, og evt. bruk av fergeleiet i eks. Sørvik? 
 
Ordføreren svarte. Uansett løsning vil det bli fyldig informasjon om hvordan 
dette vil gjennomføres. For framdrifta blir det viktig å utnytte arbeidstiden til 
oppdraget, og ikke til trafikkdirigering, samt at sikkerheten ivaretas. Når det 
gjelder ferge til Hamnvik/Sørvik vil dette bli vurdert, men pr i dag har vi ikke 
svar på det. Man vil også se på løsninger for hurtigbåten. 
 

e) William Arntzen – fergesambandet 
Fergekontrakten utløp 31.12.2012, nye kontrakter gjelder fra 01.02.2014 – 
må vi godta dårlige mellomløsninger?   
 
Ordfører svarte. Når det gjelder ferga for 2013 så har vi en kontrakt og den går 
på 90 biler. Ferga vil være klar i begynnelsen av februar, og at det er ferga 
Tysfjord som vil komme inn i sambandet. Ferga tar 94 biler. 
 
Det er riktig at Stetid ikke har høydekravene, men at denne går på grunn av 
dens kapasitet mht antall biler. En har en ferge som kan settes inn når det 
gjelder høydekravene men at denne har en begrensing på 30 biler. 
 
William  Arntzen fulgte opp med å si at dette er et kontraktsbrudd.  
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f) Knut Vollen - Veinavn 

Når kommer saken opp igjen? 
 

Leder PNU Trond Hanssen svarer at tilbakesvar er lovet i løpet av denne 
uken. Når tilbakesvar foreligger vil saken bli fremmet for behandling.  

  
 
 
 
[Lagre]  
 
 
 


